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I kommunestyret den 28.mai ble det ved behandling av referatsakene for møtet tatt ordet fra 
kommunestyrerepresentant Torger Størset i anledning referatsak RS 10/2020 vedrørende 
kommuneplanens samfunnsdel. Det ble her anmodet om at kontrollutvalget vurderte lovligheten i 
vedtaket i denne saken, og det ble i denne sammenheng stilt spørsmål ved om saksbehandlingen saken 
var blitt underlagt var lovlig. Ordføreren stiller seg bak denne anmodningen, da det også offentlig er blitt 
reist spørsmål om lovligheten, og at det for alles vedkommende da hadde vært greit med en 
gjennomgang av nettopp dette. 
 
I den grad representanten Størseth har ytterligere anførsler for hvilke lovparagrafer som måtte være 
brutt ved behandlingen, forvaltningsrettslige eller andre så vil han sikkert kunne utdype dette selv. 
 
Selv er ordførerens vurdering at saksbehandlingen rimelig åpenbart er både lovlig, og derfor også legitim. 
At noen mener vedtaket er uvanlig, og at noen mener ting burde vært gjort annerledes og med et annet 
utfall respekterer jeg imidlertid fullt ut. Dette er imidlertid et helt annet spørsmål.  
 
Jeg imøteser en nærmere vurdering av dette også fra kontrollutvalget. 
 
 
Mvh 
 
Ivar Vigdenes 
Ordfører i Stjørdal kommune (Sp) 
 


